
 
 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

          

ΕΡΩΤΗΣΗ 
Αθήνα,  05/10/2020 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Την κ. Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 
  Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 
             
                         
ΘΕΜΑ:  «Κακές οι συνθήκες στέγασης για τους μαθητές του Δημοτικού Σχολείου στο 

Σαραβάλι Πατρών» 
 
 

Κυρία και κύριε Υπουργοί, 
 
Μας ενημερώνουν γονείς από την περιοχή Σαραβάλι, της Πάτρας, πως πεπαλαιωμένα 
λυόμενα και αποθήκες έχουν μετατραπεί σε σχολικές αίθουσες για να στεγάσουν τους 
μικρούς μαθητές στην άνω περιοχή. Εκπαιδευόμενοι και εκπαιδευτικοί ταλαιπωρούνται, ενώ 
οι γονείς των μαθητών υποβάλλονται σε έντονο  ψυχολογικό μαρτύριο, αντικρίζοντας τους 
άθλιους χώρους, όπου συντελείται η εκπαίδευση των παιδιών τους. Οι άνω αποθήκες, 
όπως μας μεταφέρεται, «βαπτίστηκαν» αίθουσες, έπειτα από την αύξηση του αριθμού των 
παιδιών και τη μετατροπή του ανωτέρω σχολείου από δεκαθέσιο σε δωδεκαθέσιο. Άλλες 
πληροφορίες κάνουν λόγο για ύπαρξη αποθήκης-αίθουσας με εμβαδόν 10 έως 12 τ.μ., με 
προβληματικό εξαερισμό και φωτισμό, χωρητικότητας μόλις 13 μαθητών. Άλλη δήθεν 
«αίθουσα» διδασκαλίας, όπως μας καταγγέλθηκε, είναι μικρή με χαμηλή οροφή. Οι γονείς 
μας είπαν πως αγωνίζονται, εις μάτην, εδώ και έξι χρόνια, να δώσουν λύση στο ανωτέρω 
οξύ πρόβλημα, ενώ το αίτημά τους για αποστολή δύο τουλάχιστον καινούργιων λυόμενων 
δεν έχει ακόμα ικανοποιηθεί.     
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
1. Προτίθεσθε να αντιμετωπίσετε άμεσα τo πρόβλημα που περιγράφεται παραπάνω και  
ταλανίζει για μεγάλο χρονικό διάστημα, μαθητές, γονείς και δασκάλους στο Σαραβάλι 
Πατρών, λαμβάνοντας υπόψη τις δυσχέρειες και τους κινδύνους που δημιουργούνται για τα 
παιδιά-μαθητές από την έξαρση της πανδημίας του κορωνοϊού και τον ερχομό του χειμώνα;  
 
2. Προτίθεσθε να λάβετε άμεσα τις απαραίτητες πρωτοβουλίες για την κατάρτιση της 
σχετικής μελέτης και την επίσης άμεση υλοποίηση της κατασκευής μόνιμης σχολικής στέγης 
σύγχρονων προδιαγραφών για τους μαθητές της άνω περιοχής;  
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

50

Ημερομ. Κατάθεσης:

5/10/2020




